
RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR-II.0002.14.2019  

        

Protokół Nr XIV/2019 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 24 października 2019 roku 

 

 

XIV sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Słupsku ul. Szarych 

Szeregów 14, w sali konferencyjnej nr 202  od godz.1304. 

 

Ad. I.     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XIV sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości:  

Pana Dawida Litwina wójta Gminy Potęgowo. 

Pana Leszka Gurskiego – Komendanta Miejskiego Policji w Słupska. 

Pana Mariana Daleckiego – z-cę Powiatowego Lekarza Weterynarii w Słupsku. 

Pana Włodzimierza Sławnego – Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu.  

Powitał przedstawicieli mediów i wszystkich przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pan Maciej Pryputniewicz. 

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk z Wydziału Organizacyjnego. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 20 radnych, na stan ustawowy rady 21 radnych.                     

Stwierdził, że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego rady Andrzeja 

Wojtaszka.  

  

Przypomniał, że porządek obrad przekazał wcześniej do zapoznania (zał. nr 3 do protokołu) 

Zapytał, czy są inne propozycje. Głosu udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 
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Radny Konrad Tymecki – poprosił o uzupełnienie dokumentacji w postaci protokołu uzgodnień 

podpisany przez związki zawodowe do projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Słupski. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  poinformował, że przed podjęciem 

tej uchwały będzie przerwa. Poprosił o uzupełnienie. Przystąpił do realizacji programu sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu XIII sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  

 z wykonania uchwał Powiatu Słupskiego. 

5. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na terenie 

Powiatu Słupskiego za 2018 rok. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

 i placówkach prowadzonych przez Powiat Słupski, 

2) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu Słupskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok, 

3) w sprawie zmiany uchwały Nr VII/57/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 marca 

2019 roku w sprawie określenia  zadań, na które  przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem  lub zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków, 

5) zmieniająca uchwałę Nr XII/93/2019 Rady Powiatu Słupskiego  z dnia 27 sierpnia 2019 

roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica i Gminą Kępice na realizację zadania 

pn. ,Przebudowa drogi powiatowej nr 1157G na terenie Gminy Kobylnica  

i Gminy Kępice- etap II (Gmina Kobylnica i Gmina Kępice)”, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

7) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2019 rok, 

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

9) w sprawie uznania się za organ niewłaściwy i przekazania skargi zgodnie  

z właściwością, 

10) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wicestarosty Słupskiego, 

11) w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostwo Powiatowe w Słupsku i Zarząd Dróg 

Powiatowych w Słupsku. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych radnych za 2018 rok. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9.    Zakończenie sesji. 
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Ad. III.  

Przyjęcie protokołu z XIII sesji 

Protokół z XIII sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego    

oraz na BIP Starostwa Powiatowego, Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XIII sesji rady, został 

przyjęty.    

 

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

             

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady, 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – otworzył dyskusję nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Głosu udzielił radnemu Sławomirowi Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zapytał, czy sa to zadania, które będą finansowane w ramach 

rekompensaty za tarczę antyrakietowe. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta – odpowiedział, że to nic nie miało wspólnego. Umowy podpisywane 

dotyczyły Funduszu dróg samorządowych i trzech wniosków: Barcino – Łosino – II etap, Przewłoka 

– Objazda – II etap i miejscowości Grąsino. Te prace trzeba wykonać do końca maja. Odnośnie spraw 

tarczowych, w sprawozdaniu pominięto. Poinformował, że na Akademii Pomorskiej w Słupsku było 

spotkanie z premierem Morawieckim, posłem Mullerem, udział również brali wójtowie                                         

i burmistrzowie, gdzie została podpisana uchwała Rady Ministrów dotycząca przekazania                             

tzw. środków tarczowych. Potwierdziły się informacje, o których wcześniej informował między 

innymi na komisjach, że 30 mln zł trafi do samorządu powiatowego. Zgodnie z uchwałą środki                         

są zaznaczone do wykorzystania na drogi powiatowe na terenie Gminy Słupsk, Damnica, Główczyc  

i Potęgowo, mają być drogami docelowo dojazdowymi do nowego przebiegu drogi ekspresowej S6. 

Dodał, że zostało to ustalone w ministerstwie, a następnie przekazane wójtom. Różnica między  

pieniędzmi samorządowymi, a tarczowymi polega na tym, że pieniądze tarczowe mogą być 

wydawane w proporcji 80:20% – 80% budżet państwa, 20% budżety jednostek samorządu 

terytorialnego . z Funduszu też będzie możliwe, lecz wszystkie samorządy, które podpisywały umowy 

o których w sprawozdaniu wspomniał, było to 50% dofinansowanie.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są jeszcze pytania. Głosu 

udzielił radnemu Zdzisławowi Kołodziejskiemu. 
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Radny Zdzisław Kołodziejski – opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy obiektu 

mostowego w ciągu drogi powiatowej nr 1170G w miejscowości Żelkowo w Gminie Kobylnica,                          

a Żelkowo leży w Gminie Główczyce, a chodzi o Zelkówko Gmina Kobylnica. Myśli, że takiego 

błędu w pozwoleniu na budowę już nie będzie.  

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – przypomniał, o tradycjach dotyczących zapytań o procedury medyczne                       

na terenie powiatu słupskiego. Interwencja nasza u wojewody w ubiegłym roku spowodowała,                         

że SALUS otrzymał umowę na 300 pacjentów onkologicznych. Uważa, że do tej tradycji należy 

wrócić i zarząd mógłby zapytać jednostki służby zdrowia działające na terenie powiatu słupskiego, 

jak wygląda czas oczekiwania na procedury medyczne. Dlaczego jest tak długi termin oczekiwania                   

i co trzeba zrobić, żeby uległ skróceniu. Politycy na razie mówią, ale nic się w tym zakresie                   

na dzień dzisiejszy nie robi.  

 

Pan Paweł Lisowski starosta – z pewnością to zrobią, tym bardziej że również przy powiecie działa 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku. W takich komisjach też bierze udział prezes szpitala. Taki punkt 

się znajdzie z prośbą o analizę o dostępności do świadczeń medycznych mieszkańców powiatu 

słupskiego i radni taką informację dostaną.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są jeszcze pytania. Pytań 

nie było. 

 

Ad. V 

Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na terenie 

Powiatu Słupskiego za 2018 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że radni Komisji 

Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego w obecności przedstawicieli WIOŚ-u                  

na swym posiedzeniu dyskutowali o stanie środowiska w naszym powiecie. Też informację otrzymali 

radni nie będący członkami komisji rolnictwa. 

Poinformował, że na sesji nie ma przedstawiciela WIOŚ-u. Jeżeli radni będą mieli pytania przekażę     

je do WIOŚ-u.  

Rada Informację przyjęła. (Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

Ad. VI  

Podjęcie uchwał: 

Nadmienił, że projekty uchwał od ppkt 1 – 3 były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki 

Społecznej i zaopiniowane pozytywnie.  

    

ppkt 1) w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

                  w szkołach  i placówkach prowadzonych przez Powiat Słupski 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – ogłosił 12 min przerwy. Poprosił 

członków Komisji Polityki Społecznej i pana mecenasa do p. 206 celem rozpatrzenia projektu 

uchwały.  

Przerwa godz. 1338   Wznowienie obrad godz. 1351 

Głosu udzielił przewodniczącemu Komisji Polityki Społecznej Piotrowi Basarabowi w sprawie 

przedstawienia opinii dotyczącej projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Piotr Basarab – poinformował, że w czasie przerwy 

ponownie odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Społecznej, na której ponownie przeprowadzono 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Słupski, w wersji 

przedstawionej przez Zarząd Powiatu Słupskiego. Komisja w składzie 11 członków komisji 

jednogłośnie zagłosowało za przyjęciem i pozytywnym zaopiniowaniu przedmiotowego projektu 

uchwały.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnej Marii Janusz. 

 

Radna Maria Janusz – do regulaminu złożyła wniosek. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wniosek podał pod głosowanie. 

zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem zapisów, kto jest przeciw, kto się wstrzymał   

podał wyniki głosowania: 

za – 3 przeciw – 15 wstrzymało się – 2 radnych 

Stwierdził, że wniosek nie przeszedł. 

 

Radna Maria Janusz – do regulaminu złożyła wniosek. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wniosek podał pod głosowanie. 

zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem zapisów, kto jest przeciw, kto się wstrzymał   

podał wyniki głosowania: 

za – 4 przeciw – 12 wstrzymało się – 4 radnych 

Stwierdził, że wniosek nie przeszedł. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy ktoś z radnych ma swoje 

przemyślenia, propozycje. Głosu udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki – zwracając się do przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej zapytał, 

czy prawdą jest, że związki zawodowe były na komisji, i czy prawdą jest, że zgłosiły protest                            

do starosty odnośnie podważenia tego regulaminu. Poprosił o przedstawienie wniosków związków. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – głosu udzielił przewodniczącemu 

Komisji Polityki Społecznej Piotrowi Basarabowi. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Piotr Basarab – odpowiedział, że byli obecni                        

na posiedzeniu komisji przedstawiciele związków zawodowych, wyrazili negatywną opinię,                   

co do kwot procentowych i rzeczywistych zawartych w uchwale. Nie wyrazili negatywnych opinii 

odnośnie mechanizmów zawartych w uchwale dotyczących między innymi ustalania wysokości 

danych dodatków i innych składników omawianej uchwały.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są jeszcze pytania. Głosu 

udzielił staroście Pawłowi Lisowskiemu. 

 

Pan Paweł Lisowski Starosta – powiedział, że był na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, 

wydaje się, że strona związkowa w swoich wypowiedziach wykazała się wręcz dużym zrozumieniem 

dotyczącej sytuacji finansowej. Dodał, że nie tylko Powiat Słupski, ale też inne samorządy mają 

ogromne problemy w tym roku. Okazuje się, że powiaty są bardzo niedoszacowane. Ministerstwo 

Finansów do 15 października każdego roku przedstawia informacje o subwencji oświatowej, która 

jest obliczana na koniec września każdego roku, w tym przypadku na koniec września 2019 roku.                   

Po raz pierwszy jest sytuacja, że subwencja oświatowa nie tylko nie wystarczy na finansowanie 

całości oświaty, ale subwencja oświatowa nie wystarcza na pokrycie wynagrodzeń nauczycieli. 

Wspomniał o artykule z Gazety Prawnej „Samorządy z niedoszacowaniem wsparciem na oświatę”, 

zaproponował, żeby radni z nim się zapoznali. Zwrócił uwagę na trzy części w artykule: powiaty 

niedoszacowane, subwencja maleje, a dodatki rosną oraz koniec inwestycji. Samorządy powiatowe 

w szczególności pomimo podwójnego rocznika, subwencja jest niższa niż rok temu (ok. 100 tys. zł), 

natomiast w samym ZSzA w Słupsku musieli zatrudnić kilkanaście etatów nauczycielskich. W pełni 

zgadza się ze związkami, które przedstawiły swoje postulaty do tego regulaminu. Też od swojej 

strony obiecywali, że będą pracować na rzecz, żeby warunki pracy i płacy  polepszały się. Uważa,                            

że opiekun stażu, który ma 50 zł więcej jest za mało. Wychowawca klasy ma tą kwotę odgórnie 

narzuconą, a opiekun stażu ma stanowczo za małą. Poprosił dyrektor CUW o sporządzenie 

szczegółowej analizy i przedstawienie kwoty, w przypadku gdyby została zwiększona o tyle,                    

o ile ubiegają się związki. Dodał, że jeżeli będzie tylko taka możliwość, to z pewnością co do zmiany 

tego regulaminu, który rada przyznaje, a będzie on z korzyścią dla nauczycieli, czy pracowników 

edukacji, to taki projekt zarząd powiatu przygotuje.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi.  

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zaproponował, aby w ramach konwentu przygotować stanowisko 

dotyczące niedoszacowania subwencji. 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są jeszcze pytania. Głosu 

udzielił staroście Pawłowi Lisowskiemu. 

 

Pan Paweł Lisowski Starosta – powiedział, że były różne dyskusje, jak radna zauważyła,                                  

że te poprawki mają naturę kosmetyczną. Dodał, że takie poprawki czasami nic nie wprowadzają,                  

ale mogą wprowadzić problem formalny, też takie obawy były w tym zakresie, dlatego część osób                      
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i on głosowali tak, a nie inaczej. Natomiast nie znaczy to, że te uwagi nie będą wzięte pod uwagę. 

Kiedy będzie przyznawał dodatek motywacyjny dla dyrektorów i to na co zwróciła uwagę radna,                   

że to kryterium jest bardzo ogólnie napisane, że polityka zarządu, czy samorządu powiatowego              

jest realizowana, to będzie się opierał  między innymi na dokumencie, który został wskazany               

przez radną. Myśli, że te wnioski nie są na darmo, wyciągnięte zostaną wnioski, natomiast 

niekoniecznie muszą być wprowadzone do regulaminu.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – więcej uwag nie było, przystąpił                      

do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw -  0   wstrzymało się - 2 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/118/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października  2019 r. 

w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w  szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Słupski,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

           

ppkt 2) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu Słupskiego z organizacjami  

               pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności  

               pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki – zadał pytanie do tych, którzy na co dzień ubierają mundur straży 

pożarnej, czy na pewno przeczytali ten dokument.   

 

Pan Paweł Lisowski Starosta - odpowiedział, żeby przekazać pomoc dla ochotniczych straży 

pożarnych, to należy zrobić w formie przekazania pomocy samorządowi gminnemu, a samorząd 

gminny nie jest organizacją pozarządową, więc nie wpisuje się do tego dokumentu. Przyjęcie 

programu współpracy w takim kształcie nie wyklucza pomocy dla jednostek osp z terenu powiatu 

słupskiego. Przypomniał, że taka pomoc już była udzielona i większość radnych zagłosowała „za”. 

Jednostki osp już z takiej pomocy korzystali. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – głosu udzielił radnemu Konradowi 

Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki – zwracając się do starosty, powiedział, że w pierwszej kolejności osp                    

są stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi. Nie należy mylić współudziału z gminą. Mają 

osobny KRS, osobne konto bankowe, osobny statut, jest to organizacja pozarządowa, która sama 

reprezentuje się na zewnątrz, a rozlicza się poprzez swoją działalność przez zarządy, czy gminne,               

 



      8 

czy powiatowe, czy wojewódzkie, czy krajowe. Jest to organizacja pozarządowa samowystarczalna 

teoretycznie w myśl ustawy przeciwpożarowej.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw -  0   wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/119/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października  2019 r. 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu Słupskiego z organizacjami pozarządowymi               

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                         

i o wolontariacie na 2020 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

               

ppkt 3) w sprawie zmiany uchwały Nr VII/57/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 marca  

              2019 roku w sprawie określenia  zadań, na które  przeznacza się środki Państwowego  

              Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu)  

       

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw -  0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/120/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października  2019 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr VII/57/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 marca 2019 roku                 

w sprawie określenia  zadań, na które  przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

Projekty uchwał od ppkt 4 – ppkt 6 były omawiane na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Środowiska                        

i Bezpieczeństwa Publicznego oraz posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu, 

zaopiniowany pozytywnie. 

       

ppkt 4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których  

              właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad  

              korzystania z tych przystanków 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania.                        

Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu)  
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Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw -  0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/121/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem                

lub zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

ppkt 5) zmieniająca uchwałę Nr XII/93/2019 Rady Powiatu Słupskiego  z dnia 27 sierpnia  

              2019 roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica i Gminą Kępice na 

              realizację   zadania pn. ,Przebudowa drogi powiatowej nr 1157G na terenie Gminy 

              Kobylnica  i Gminy Kępice- etap II (Gmina Kobylnica i Gmina Kępice)” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw -  0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/122/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października  2019 r.,  

zmieniająca uchwałę Nr XII/93/2019 Rady Powiatu Słupskiego  z dnia 27 sierpnia 2019 roku                             

w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica i Gminą Kępice na realizację zadania                                          

pn. ,Przebudowa drogi powiatowej nr 1157G na terenie Gminy Kobylnica i Gminy Kępice- etap II 

(Gmina Kobylnica i Gmina Kępice)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

          

ppkt 6) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie  

              usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania.                    

Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw -  0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/123/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października  2019 r.,  

zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług                     

w zakresie publicznego transportu zbiorowego, została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

       

Projekty uchwał w ppkt. 7 i 8 były omawiane na komisjach merytorycznych Rady Powiatu 

Słupskiego i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 7) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2019 r.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - wpłynęły autopoprawki. Głosu 

udzielił pani Dorocie Majchrzak Głównej Księgowej. 

 

Pani Dorota Majchrzak Główna Księgowa – poinformowała, że dodatkowa autopoprawka                          

do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2019 r. polega                                    

na zmniejszeniu   wydatków majątkowych o kwotę 7 230 zł w rozdziale Drogi publiczne powiatowe 

przeznaczonych na dotację celową dla Gminy Ustka na realizację przez gminę zadania 

inwestycyjnego pn. „Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu międzynarodowym R10 i Wiślana 

Trasa Rowerowa R9 - Partnerstwo Gminy Ustka”, w związku z niezakwalifikowaniem                           

się w 2019 roku wniosku o dofinansowanie zadania z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020. Proponuje się zaoszczędzone środki w kwocie 

wskazanej powyżej  przenieść do rezerwy inwestycyjnej. 

W związku ze złożeniem wniosku przez Zespół Szkół Agrotechnicznych o zwiększenie dochodów 

bieżących o kwotę 8 000 zł w rozdziale Technika planuje się zwiększyć te dochody z tytułu wynajmu 

pomieszczeń szkolnych i jednocześnie przeznaczyć je na wydatki związane z zakupem energii 

elektrycznej w szkole. Zmiana dotyczy klasyfikacji budżetowej na zadaniu pn. „Koncepcja 

programowo-przestrzenna budowy Centrum Opiekuńczo - Mieszkalnego w Lubuczewie”  z rozdziału 

85228 Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze na rozdział 85295 Pozostała 

działalność. Rozdziały te zostały uzgodnione z RIO.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są pytania. Pytań nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu)   

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz autopoprawkami 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?                   

kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/124/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października 2019 r                  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2019 r., została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

ppkt 8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - wpłynęły autopoprawki. Głosu 

udzielił pani Dorocie Majchrzak Głównej Księgowej. 
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Pani Dorota Majchrzak Główna Księgowa – w związku ze zmianami wprowadzonymi 

autopoprawką do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2019 rok, 

należy również dostosować kwoty wprowadzenia zmian w WPF oraz dodatkowo wprowadzić zmiany 

w przedsięwzięciach, które polegają na:  

1. zmianie w zadaniu pn. „Utworzenie placu zabaw, nauki i rekreacji przy Centrum 

Administracyjnym Domów dla Dzieci w Ustce”, realizowanego w latach 2019 – 2020 przez 

Centrum Administracyjne Domów dla Dzieci w Ustce oraz Starostwo Powiatowe w Słupsku. 

Zmiana polega na zwiększeniu wydatków w 2020 roku o kwotę 13 000 zł, na prowadzenie nadzoru 

inwestorskiego i autorskiego. Po zwiększeniu wartość zadania wynosi 266 306 zł. 

2. wycofanie zadania pn. „Wzmocnienie potencjału pomorskiej krainy w kratę poprzez rewitalizację 

zabytkowych budynków szkieletowych wraz z restauracją organów kościelnych we wsi Swołowo 

na potrzeby mieszkańców Pomorza i innych regionów Polski” z przedsięwzięć Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, zgodnie z pismem Gminy Słupsk, która na wniosek Powiatu wystąpiła                        

z pismem do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o wyłączenie z projektu kosztów 

przebudowy drogi powiatowej w Swołowie w kwocie 900 000 zł  i uzyskała zgody ministerstwa 

na dokonanie takiego wyłączenia. 

3. zmianie w zadaniu pn. „ Przebudowa drogi powiatowej nr 1112G Ustka – Objazda etap 2”, 

realizowanego w latach 2019 – 2020 przez Zarząd Dróg Powiatowych w Słupsku. Zmiana polega 

na zwiększeniu wydatków w 2020 roku o kwotę 84 657 zł. W związku z tym, że najkorzystniejsza 

oferta w przeprowadzonym przetargu jest wyższa o kwotę o której wspomniała, niż środki 

zabezpieczone w budżecie. Po wprowadzeniu powyższej zmiany łączne nakłady uległy zmianie                       

i wynoszą 6 984 657 zł.  

4. zmianie w zadaniu pn. „Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu międzynarodowym R10                                 

i Wiślana Trasa Rowerowa R9 – Partnerstwo Gminy Ustka”, realizowanego przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Słupsku. Zmiana dotyczy przeniesień wydatków w poszczególnych latach: 

  w 2019 roku zmniejszenie o kwotę 7 230 zł, 

  w 2020 roku  zmniejszenie o kwotę  2 264 806 zł, zmiana związana z tym, że Gmina Ustka                           

nie otrzymała dofinansowania do tego wniosku oraz zabezpieczenie środków, które będą 

wkładem własnym Powiatu Słupskiego w latach 2021-2022-2023, gdyby Gmina Ustka 

otrzymała dofinansowanie do tego wniosku, który będzie składała w roku 2020.                                           

Po wprowadzeniu powyższych zmian łączne nakłady na to zadanie wyniosą 4 588 283 zł.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych                              

ma pytania. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

  

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz autopoprawkami 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?                

kto się wstrzymał ?  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw -  0  wstrzymało się – 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/125/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października 2019 r.                   

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 
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(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu)     

   

ppkt 9) w sprawie uznania się za organ niewłaściwy i przekazania skargi zgodnie  z właściwością 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - skarga na naczelnika Wydziału 

Architektoniczno- Budowlanego. poprosił pana Andrzeja Tyszkiewicza przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie w tej sprawie stanowiska Komisji. 

 

Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  -   poinformował, 

że komisja uznała się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi na naczelnika Wydziału 

Architektoniczno - Budowlanego i proponuje o przekazanie jej  w oparciu o art. 231 Kpa  Staroście 

Słupskiemu, gdyż jest on właściwy do jej rozpatrzenia.  

(skarga stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 23 do protokołu) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są pytania                                         

do przewodniczącego komisji. Pytań nie było. Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,                             

kto jest przeciw, kto się wstrzymał.  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/126/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października 2019 r.                                  

w sprawie uznania się za organ niewłaściwy i przekazania skargi zgodnie z właściwością, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 24 do protokołu) 

 

ppkt 10) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wicestarosty Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poprosił pana Andrzeja Tyszkiewicza 

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie w tej sprawie stanowiska 

Komisji. 

 

Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  -   poinformował, 

że komisja w powyższej sprawie rekomenduje uznać skargę za bezzasadna, z tego powodu,                              

że Skarżący po raz drugi wnieśli skargę  w tej samej sprawie, nie wnosząc nowych argumentów.                    

Nie było podstaw do ponownego jej rozpatrzenia.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi.  

 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zapytał czego w szczególności dotyczyła skarga. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radcy prawnemu 

Maciejowi Pryputniewiczowi. 
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Pan Maciej Pryputniewicz radca prawny – skarga polegała na tym, że z odmowna odpowiedzią 

spotkało się żądanie odpłaty odszkodowania i zadość uczynienia. Ta odpowiedź dotyczyła.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przystąpił do głosowania skargi,                           

w związku z tym pytam, kto z radnych jest  za uznaniem skargi za bezzasadną, poprosił podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw, kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się- 0 radnych 

Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę, na działalność Wicestarosty Słupskiego,                 

za bezzasadną. 

(skarga stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw, kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/127/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października 2019 r.                                  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wicestarosty Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 

 

ppkt 11) w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostwo Powiatowe w Słupsku i Zarząd Dróg  

                Powiatowych w Słupsku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poprosił pana Andrzeja Tyszkiewicza 

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie w tej sprawie stanowiska 

Komisji. 

 

Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  -   poinformował, 

że komisja po wyjaśnieniach dyrektora ZDP w Słupsku, rekomenduje uznać skargę za bezzasadną, 

gdyż warunki atmosferyczne spowodowały brak możliwości działania naprawczego drogi przez  

Zarząd Dróg Powiatowych w Słupsku. przez cały czas padał deszcz, grunt był podmyty i nie można 

było tej drogi naprawić. Jest to droga gruntowa, która jest utwardzana kamieniami. Rozmawiał dzisiaj 

z dyrektorem, który powiedział, że droga została naprawiona, stąd zasadność skargi ustała. Nie mniej 

komisja rekomenduje budowę drogi do Brzezińca utwierdzonej betonem, należy uwzględnić 

możliwości budżetu powiatu.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - głosu udzielił radnemu Zbigniewowi 

Kamińskiemu. 

 

Radny Zbigniew Kamiński – dodał, że komisja uznała skargę za bezzasadną z uwagi na to,                    

że uznali, że prace, które są wykonywane na drodze w tym stanie są wystarczające z drugiej strony 

komisja uważa, żeby ta droga miała lepszą kategorię, była utwardzona. Ponieważ jest to droga  
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gruntowa jest utrzymywana w stanie dla takiej drogi, której jest przewidziana.  Dlatego taki apel, 

jeżeli będą pieniądze, to dobrze  byłoby, żeby droga była ładniejsza.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy są pytania. Pytań              

nie było. Przystąpił do głosowania skargi, i zapytał radnych kto jest za uznaniem skargi                                                 

za bezzasadną, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw, kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się- 0 radnych 

Stwierdził, że Rada Powiatu Słupskiego uznała skargę, na działalność Wicestarosty Słupskiego,                 

za bezzasadną. 

(skarga stanowi zał. nr 28 do protokołu) 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 29 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  kto jest przeciw, kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XIV/128/2019 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24 października 2019 r.                                  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostwo Powiatowe w Słupsku i Zarząd Dróg Powiatowych                       

w Słupsku, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 30 do protokołu) 

  

Ad. VII. 

Analiza oświadczeń majątkowych radnych za 2018 rok  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował radnych, że Urząd 

Skarbowy w Gdańsku analizował oświadczenia majątkowe za 2018 rok starosty pana Pawła 

Lisowskiego i przewodniczącego rady pana Jana Olecha i nie stwierdzono nieprawidłowości.  

Nie wpłynęła jeszcze analiza rannych Powiatu Słupskiego za 2018 r z Urzędu Skarbowego                              

w Słupsku. 

 

Ad. VIII 

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce złoży 

wniosek, czy oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Zbigniewowi Kamińskiemu. 

 

Radny Zbigniew Kamiński – przeczytał w Głosie Pomorza skargę na pracę PKS-u. troska radnego 

jest na tyle większa, że do tego typu skarg się powoli przyzwyczajają, przyzwyczajają się do pewnego 

rodzaju wyjaśnień, które są składane przez prezes PKS, które wyglądają jakby wyciągane                                    

z poszczególnych szuflad. Mówi o tym dlatego, że ludzie coraz bardziej przyzwyczajają się do tych 

problemów, do tych wyjaśnień, ale przyzwyczajając się i machając ręką na PKS coraz bardziej kierują 

skargi wnioski zażalenia do rady powiatu, radnych i starostwa, nie widzą wielkiej nadziei,                                    

że w PKS –e coś się zmieni. Ma się zmienić u nas, to my mamy coś zrobić. Dlatego to radnego  
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oświadczenie i żeby w jakiś sposób rzeczywiście o tym zaczęli poważnie rozmawiać. Lepiej nie 

będzie, a coraz bardziej będzie to na nas ciążyło.       

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz - siedząc w tym miejscu ma dobry podgląd na lewą stronę sali 

prezydialnej. W związku z tym, że nie wszyscy to widzą, że są takie głosowania, gdzie jakaś wyższa 

siła dokonuje zmiany sposobu głosowania. Rozumie, że ta siła wyższa patrzy jak my głosujemy                           

i poprawia, ponieważ w ostatnim głosowaniu poprawiono głos Andrzeja Tyszkiewicza, który pewnie 

był za. Ta siła jest pod moją kontrolą, lewym okiem dobrze widzę i mam nadzieję, że działa ona tylko 

w trakcie sesji w taki sposób. 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Konradowi 

Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki – poprosił o sprawdzenie służbowych tabletów przez informatyka,                            

nie dosyć, że się zacina, to jeszcze nadludzka siła sprawia, że te głosy się zmieniają. Na wczorajszej 

komisji nie usłyszał co się stało ze starymi mikrofonami z tej sali i czy zarząd przychyli się, żeby 

doposażyć je w gabinecie przewodniczącego, gdzie obradują komisje, aby ułatwić pracę obsługi biura 

rady aby nie musiała za bardzo się przysłuchiwać. System dotyczący mikrofonów się sprawdzał. Gdy 

zostaną w gabinecie przewodniczącego rozstawione 4 mikrofony wówczas posiedzenie będzie 

prawidłowo zarejestrowane. Przypomniał kolejny wniosek dotyczący jawności posiedzeń Komisji, 

ponieważ Ustawa o Samorządzie jasno tłumaczy, ze Komisje są jawne, ze mogą zostać nagrywane. 

Nie koniecznie musza być transmitowane w Internecie. U nas protokół wystarcza, ale niektórym 

radom gmin, czy powiatów niestety nie i poszło o krok do przodu. Poprosił więc o pełną jawność 

informacji, żeby nie było takiej sytuacji, która miała miejsce na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Polityki Społecznej, że wszyscy radni byli za, dzisiaj na głosowaniu są ,, przeciw”. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Radny Zdzisław Kołodziejski – uważa, że radny wprowadza słuchaczy w błąd, na komisji                    

nie do przyjęcia było takie głosowanie, popełnili błąd, że głosowali warunkowo opinie pozytywną 

dla tego projektu uchwały pod warunkiem, że nie będzie zastrzeżeń prawnych. Dzisiaj trzeba                

było poprawić to głosowanie i treść uchwały, później po wyjaśnieniach, że niczego nie wnosi, każdy 

z nas ma takie prawo i to jest nasze prawo i poprosił tego prawa nie zabierać i w ten sposób                                 

nie komentować, bo nie jest to na miejscu. Kolejna sprawa dotyczy poprawionego wyniku 

głosowania. Pan Andrzej Tyszkiewicz podnosił rękę do góry, nie mógł sobie jednak poradzić                               

z tabletem, każdemu może się tak zdarzyć. Każdy jednak widział, że był ,,za”. Dlatego jest taka 

zasada, że podnosi się rękę do góry i wciska przycisk. Jeżeli przycisk nie zadziała to nie znaczy,                        

że  głosowanie było nieprawidłowe. 
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Radna Maria Janusz - pod względem merytorycznym, czyli prawnym są zgodne w związku z tym 

proszę nie zarzucać, że w poprawkach był brak względów formalnych. Uzupełnienie jest 

doprecyzowaniem do dokumentu Protokoły są do wglądu więc powołała się do stwierdzenia,                               

że podczas Komisji jeśli chodzi o głosowanie, warunkowe było takie, czy jest to zgodne. Radca 

prawny nie zakwestionował zgodności z prawem. Na tym powinno się sprawę zakończyć. 

 

Ad. IX  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XIV sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach.  

zakończenie godz. 1406 

        

(protokół wyników głosowania XIV/2019 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24.10.2019 r. 

stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 21.10.2019 r. stanowią zał. nr 32 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 22.10.2019 

roku stanowią zał. nr 33 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  23.10.2019 r. stanowi 

zał. nr 34 do protokołu) 

      

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                              

Nr XIV/2019 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 24.10.2019 roku i przechowywane                          

jest przy protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

         Przewodniczący Rady 

                  Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 

 

 

 

 

 


